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UPPSALABRIDGEN   PROTOKOLL NR 4/19 

Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse 
Bridgens Hus: Vattholmavägen 18 

Tid: 2019-10-31  kl. 18.30 

Närvarande:    Ping Huang, ordförande                    Anmälda frånvaro 
Elisabeth Engstrand, sekreterare Hans Kvick 
Marito Karlsson, kassör   Joakim Möller 
Leif Engström, vice ordförande  Tommy Andersson 
Rolf Westman 
Ryszard Sliwinski (tills 19:15) 
Linnea Edlund (tills 19:15) 

§ 1 Mötets öppnande 
 Mötet öppnades kl. 18.30 och alla hälsades välkomna. 

§ 2 Dagordning 
 Dagordningen med förslaget att §8 ska behandlas före §6 godkändes 

§ 3 Föregående protokoll  
 Protokoll från föregående möte (2019-08-23) godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Uppföljning av föregående möte 
Kvarstår från att-göra-listan är datum för kommande kvalmatcher: TK kommer med förslag. 

§ 5 Beslut 
 Uppsalabridgen står för kval-avgifter för samtliga par-discipliner till UBF. Lag-kval, 

bordsavgifter 800:-/lag. Rabatt 200 kr kan ges till nya eller inklivet lag 

§ 8        Rapport 
- Allsvenskan div 4: 2 av 3 omgångar är redan spelade. 10 lag deltar. 
- Dambridge första tillfället 26/10; 28 par deltog. Ekonomin redovisades per mejl.  

Förslag om intäkter från bordsavgifter se §6. Ekonomi. 
- DTL-träff: Ping valdes till UBFs styrelse, deltog i DTL-träffen 12-13/10 anordnad av SBF. 

- Förberedelser inför Uppsala bridgefest v.46 14-17 November:  

Klarade 

• Uppsalabridgefest finns på BIT / Svenska-Cupens minisajt 
• Tävlingsbestämmelserna är uppdaterade, finns tillgänglig på BIT/Lagguld. 

Linnea ska lägga en länk under fiken ”Uppsalabridgefest”. 
• TL tillsatta: sidotävlingar: Iwe och Ping. Lagguld: Ryszard + Ping/Linnea 
• Torsdagskväll: simultan är anmäld till SBF  
• Mat/Fika ansvarar familjen Andersson för. Finns en hjälpare/brickbytare. 
• Städning: Kök: Eva. Spellokal: Christina, Ryszard-Ping 

Kommande 
• Brickläggning: Christina till sidotävlingar och Holmquist till lagguld. Ryszard 
• Extra brickbytare/kökshjälpare behövs. Rolf-Eva samordnar 
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§ 6        Ekonomi 
 Marito redovisade ett underskott på 50 000 kr för 2018. Avtal med byggföretaget Veidekke 

kommer att utgå 2021-06-30, vilket innebär ett intäktsfall. Klubben behöver öka intäkter på 
olika sätt, exempelvis genom hyra till helgtävlingar – bordsavgifter – justera priser till diverse 
tävlingar etc. styrelsen skall ta ställning till – mer diskussion/beslut kommer att tas upp vid 
nästa möte. 

 Förslaget att dambridge får behålla intäkterna bifalls. 

 § 7        Kursverksamhet - Rekrytering enl. SISU (Studieförbundet SISU Idrottsutbildarna) 
 Rolf: har fått SISUs stöd för bl.a. kursböcker. Vill ha mer samarbete och vidare utveckling. 

Bordläggas för tillfället. 
 

§ 9       Årsmöte    
• Datum för Årsmöte föreslogs: 15 Feb, 2020 
• Kallelse senast 12 januari: Ping 
• Middag (catering): ICA eller andra livsmedelsgrossister – Vem? 
• Drycker (Rolf) 
• Borddukning – kaffe – Disk  (Christina, hela styrelsen) 
• Singeltävling TL (Marito) 
• Ordförande (Förslag till Torgny) 
• Skapa en anmälnings sida på BIT – Ryszard/Ping 

 
§ 10     Övriga frågor 
 Uppsala Bridgeallians (overifierat) /Bridgens Hus AB (alias Bolaget) kommer att ombildas. 

Rein Jakoby och Ulf Thorson åtar sig uppgiften att formulera en ny stadga. Mer information 
kommer inom kort. 

 
§ 11     Nästa möte 
 Nästa möte år torsdagen den 16 januari 2020 kl 18,30 
 
§ 12 Avslutning 
 Mötet avslutades kl. 20.30. 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
 
 
 
 
Elisabeth Engstrand   Ping Huang 
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Åtgärdslista: 

• Datum för kvalmatcher: TK 
• Bridgefest – Reklamera , övriga se §8 – Förberedelser…/kommande  
• Årsmöte 

- Kallelse till årsmöte senast 12 januari: Ping 
- Informera valberedning och revisorer om datumet för årsmötet: Ping  
- Fråga Torgny om ordförandeskap: Ping 

• Klöverträffen – Christinas som TL: Rolf 
• Köp mobilladdare USBC: Ping 


